
Saksprotokoll i fylkeseldrerådet -  17.11.2021 
 
Harald Ekroll sette fram slikt forslag til uttale: 

«Uttale 1: 
Fylkeselderådet viser til vedlagt brev frå Pensjonstforbundet Sogn og fjordane. 
Fylkeseldrerådet meiner at fylkeskommunen må legge til rette for fleire utdanningsplassar 
på vgs når det gjeld helsefagutdanning. Fylkeskommunen bør jobbe ift kommunane å 
skaffe fleire lærlingeplassar. 
 
Uttale 2: 
Fylkeseldrerådet viser til vedlagt brev frå Pensjonistforbundet sogn og fjordane. 
Fylkeseldrerådet meiner at utdanning av sjukepleiarar må styrkast. Fylkeseldrerådet 
meiner og at desentralisering av sjukepleiarutdanning må aukast. Rådet er opptatt av at 
ein må sjå nærare på utdanning av spesialsjukepleiarar, og ei enklare ordning for 
utlendingar som har helsefagleg utdanning.» 

 
Avrøysting 
Ekroll sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
Uttale 1: 
Fylkeselderådet viser til vedlagt brev frå Pensjonstforbundet Sogn og fjordane. Fylkeseldrerådet 
meiner at fylkeskommunen må legge til rette for fleire utdanningsplassar på vidaregåande skuler 
når det gjeld helsefagutdanning. Fylkeskommunen bør jobbe ift kommunane å skaffe fleire 
lærlingplassar. 
 
Uttale 2: 
Fylkeseldrerådet viser til vedlagt brev frå Pensjonistforbundet Sogn og fjordane. Fylkeseldrerådet 
meiner at utdanning av sjukepleiarar må styrkast. Fylkeseldrerådet meiner og at desentralisering 
av sjukepleiarutdanning må aukast. Rådet er opptatt av at ein må sjå nærare på utdanning av 
spesialsjukepleiarar, og ei enklare ordning for utlendingar som har helsefagleg utdanning. 
 


